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Rady Miasta widwin z dnia 

Sprawozdanie za I półrocze 2020 r. z działalności Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Polityki Społecznej 

W I półroczu 2020r. członkowie KOKSiPS spotkali się  czterokrotnie. 

Realizacja planu pracy Komisji została zaburzona przez okres pandemii, 

wyłącznie w obszarze terminowości spotkań. Zakres tematyczny został  

wyczerpany. 

Pierwsze półrocze pracy członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Polityki Społecznej przebiegało w atmosferze intensywnych zmian w obszarze 

IT. Posiedzenie KOKSiPS było pierwszym realizowanym w trybie zdalno - 

stacjonarnym. 

Naszą  uwagę  przykuwała dynamicznie zmieniająca się  sytuacja w 

placówkach oświatowych od 12.03.2020r. Wszyscy przyglądaliśmy się  z 

niepokojem zmianom, w których przyszło nam funkcjonować. Ogrom pracy i 

zaangażowania dyrektorów szkół, przedszkoli, pracowników Wydziału Oświaty 

przy Urzędzie Miasta w organizację  nauki, wychowania budził  podziw. 

Potrzeba szukania rozwiązań, dbałość  o każdego, szybka reakcja. 

Brakowało mnogości wydarzeń  kulturalnych, integracyjnych, sportowych, 

które towarzyszyły nam w poprzednim roku. Zarządzający instytucjami, na 

pewno przyłożą  wszelkich starań  by w „nowej rzeczywistości" umożliwić  

mieszkańcom miasta w uczestniczeniu w szeroko rozumianej kulturze. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
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